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Abstract (en)
Intake manifold for an internal combustion engine with one cylinder head, comprising at least one intake pipe (1) with an intake flange (2) for gas-
tight fixing on the cylinder head, a bypass line (3) being provided for feeding a secondary gas into an intake port of an internal combustion engine
and it being possible to feed the gas into the bypass line (3) by means of a connection (4). The bypass line (3) is formed by a groove (5) of the
intake flange (2), open in the direction of the cylinder head, and the connection (4) is connected to the one end and the intake port to the other end
of the groove (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Ansaugkrümmer für eine Verbrennungskraftmaschine mit einem Zylinderkopf, umfassend zumindest ein Ansaugrohr (1) mit einem Ansaugflansch
(2) zur gasdichten Befestigung an dem Zylinderkopf, wobei eine Bypassleitung (3) zur Einspeisung eines sekundären Gases in eine Ansaugöffnung
einer Verbrennungskraftmaschine vorgesehen ist und wobei das Gas mittels eines Anschlusses (4) in die Bypassleitung (3) einspeisbar ist. Die
Bypassleitung (3) ist durch eine in Richtung des Zylinderkopfs offene Nut (5) des Ansaugflanschs (2) gebildet und der Anschluß (4) ist mit dem
einen Ende und die Ansaugöffnung mit dem anderen Ende der Nut (5) verbunden. <IMAGE>
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